

ADMISSION FOR POSTGRADUATE PROGRAMS 2023-2024

The faculty of oral and dental medicine announces the beginning of postgraduate programs (Master degree) for the academic year 2023/2024 in the following specialities:

1. Master of Prosthodontics.
2. Master of Periodontics.



GENERAL CONDITIONS FOR REGISTRATION:

1. The applicant must have a bachelor's degree in oral and dental medicine from one of the faculties of Dentistry in the Arab Republic of Egypt or an equivalent degree by the Supreme Council of Universities with at least **good** in general grade and **very good** in major specialty subjects. (good grade could be accepted provided that applicant complete a qualifying courses provided by the department).
2. At least one year practicing in the dental profession after the internship.
3. The student must not be enrolled in any of the postgraduate degrees in any Egyptian university.

ADMISSION REQUIREMENTS:

1. Graduation certificate with grades.
2. Certificate of internship.
3. License certificate of profession practice.
4. Birth certificate.
5. The approval of the employer for admission Or independent practice certificate from the Dental Syndicate.
6. Military status certificate.
7. Six recent personal photos.
8. Personal Identification document.
9. Pass Nahda University English language test.
10. Application addressed to Dean of faculty of Oral and Dental Medicine with all the required documents during admission period.
11. Payment of tuition fees on the specified date.



INTERNATIONAL STUDENTS:

The rules and laws regulating international students in Egyptian universities will be applied.

**Application starts at 1/6/2023 to 15/9/2023
and academic year begins October 2023**

Contact information: taqwa.mohammed@nub.edu.eg

  **01150328127**



اعلان البدء ببرامج الدراسات العليا للعام الجامعي 2024-2023

تعلم كلية طب الفم و الاسنان - جامعة النهضة عن فتح باب التقديم في برنامج الدراسات العليا (مرحلة الماجستير) للعام الدراسي 2023 / 2024 في كلا من التخصصين:
1 - ماجستير الاستعاضات (Master of Prosthodontics).
2 - ماجستير أمراض وجراحة اللثة (Master of Periodontics).

شروط الالتحاق بالبرنامج:

1. أن يكون المتقدم حاصلًا على درجة البكالوريوس في طب وجراحة الفم والأسنان من إحدى كليات طب الأسنان بجمهورية مصر العربية أو الجامعات المعتمدة من المجلس الأعلى للجامعات علي الا يقل التقدير العام للمتقدم عن **جيد** على الأقل و تقدير مادة التخصص عن **جيد جدا** (و يقبل تقدير جيد في حال توفر أماكن بشرط اجتياز الطالب مقررات مؤهلة محددة من القسم العلمي قبل التسجيل).
2. يشترط ان يكون الطالب غير مقيد بأي درجة من درجات الدراسات العليا بالجامعات المصرية .
3. خبرة سنة بعد الامتياز علي الأقل.

المستندات المطلوبة للالتحاق بدرجة الماجستير:

1. شهادة التخرج و كشف بيان الدرجات المعتمد.
2. شهادة الامتياز.
3. شهادة مزاوله المهنة.
4. شهادة الميلاد.
5. موافقة جهة العمل علي القيد و التفرغ للدراسة أو شهادة طبيب حر.
6. شهادة الخدمة العسكرية او صورة طبق الاصل.
7. عدد 6 صور شخصية حديثه.
8. صورة تحقيق الشخصية.
9. اجتياز امتحان اتقان اللغة طبقا لقواعد جامعة النهضة.
10. التقدم بطلب موجه باسم الأستاذ الدكتور عميد الكلية للقيد بدرجة الماجستير و مستوفي جميع الأوراق و المستندات المطلوبة خلال الفترة المحددة من قبل الكلية.
11. سداد الرسوم الدراسية في الموعد المحدد قبل بدء الدراسة.

الطلاب الوافدين:

يطبق عليهم القواعد و القوانين المنظمة لقبول الطلاب الوافدين بالجامعات المصرية.

موعد التقديم من 1 / 6 / 2023 الي 15 / 9 / 2023
علي ان تبدأ الدراسة في شهر أكتوبر 2023.

البريد الالكتروني : taqwa.mohammed@nub.edu.eg